
Protokół Nr 13/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 23 grudnia 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym oraz uchwałę w sprawie 
warunków, szczegółowych zasad i trybu przyznawania oraz wysokości nagród 
i rodzajów wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe i osiągnięcia w działalności 
sportowe i osiągnięcia w działalności sportowej – druk A, 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk D, 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

– druk E, 
d) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 – 

druk F, 
e) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk G, 
f) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 – 

druk H. 
3. Sprawy różne, w tym: 
   - Informacja z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2022 roku. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              

                                 

         
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym oraz uchwałę w sprawie 
warunków, szczegółowych zasad i trybu przyznawania oraz wysokości nagród 



i rodzajów wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe i osiągnięcia w działalności 
sportowe i osiągnięcia w działalności sportowej – druk A, 

    Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – poruszył sprawę zapisu szczebla wojewódzkiego. 
Naczelnik – wyjaśniła, że w 2016 roku rozszerzono zapis w związku z osiągnięciami 

w piłce nożnej. 
M.Kopczyński – poruszył sprawę przyznawania dodatkowych nagród za wolontariat 

poza Komisją. 
Naczelnik – odpowiedziała, że Burmistrz może rozszerzyć lub zmienić przyznane 

nagrody, Komisja stanowi jedynie pomoc organowi wykonawczemu. 
 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk D, 

    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński - poruszył sprawę odśnieżania w mieście oraz ilości wypadków wśród 

mieszkańców z tym związanych. 
P.Szyszlak – proponował inną firmę zewnętrzną, bo ZGKiM nie poradził sobie tej zimy 

z odśnieżaniem chodzików i ulic, zwłaszcza na zakręcie ulic Wojska Polskiego 
i Batalionów Chłopskich, gdzie przez kilkanaście dni utrzymywał się lód. 

Sekretarz – wyjaśnił obowiązki Miasta i zarządcy budynku oraz poinformował, że było 
jedno zgłoszenie, które przesłano do analizy. Ponadto Sekretarz poinformował 
o standardach odśnieżania tj. 6 godz. po ustaniu opadów oraz o możliwości 
śledzenia pracy pługów w mieście. Prace w tym zakresie odbywają się w oparciu 
o przyjętą specyfikację. 

 
    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 

 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

– druk E, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 

 



d) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 – 
druk F, 
Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 

 
e) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2023 – druk G, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czy zwiększył się budżet Miasta oraz czy będą składane wnioski 

o windę dla osób niepełnosprawnych w budynku  WTZ? 
Skarbnik – odpowiedziała, że jest 100 tys. zł więcej, w trakcie roku zwiększono plan 

finansowy WTZ oraz nastąpiła zmiana zabezpieczenia środków na modernizację 
punktu bibliotecznego przy ul. Komara. 

Sekretarz – wyjaśnił, że wniosek o windę można złożyć w porozumieniu z Miastem albo 
WTZ albo Urząd Miasta. Myślimy o tym, przygotowujemy dokumentację techniczną. 
W PFRON-ie jest 180 tys. zł. Można też pozyskać środki z Instytutu Książki. 

P.Szyszlak – pytał czy Miasto remontowało punkt pasażerski? 
Sekretarz – odpowiedział, że nie, tylko daliśmy wyposażenie. 
J.Leszczyk – pytał o korzyści z przynależenia do Euroregionu, bo Karlino otrzymuje jakieś 

pieniądze a co ma z tego miasto Białogard? 
Sekretarz – czekamy na nowy program. 
 
Po wyczerpaniu  głosów Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 
f) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-2033 – 

druk H. 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 

 
W wyniku braku  głosów Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

Ad 3 
W sprawach różnych Komisja zapoznała się z informacją z działalności Komisji 

Budżetu i Finansów w 2022 roku, stanowiącą załącznik do protokołu. 
 

Na tym zakończono w/w punkt. 



Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1620 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 
 

 

           Przewodniczący Komisji 

                /-/ Paweł Szyszlak 


